



Silk Touch Ultra Brushed Texture

Silk Touch Wire Brushing protects the veneer by avoiding deep gouges, allowing the finish to fill smaller voids and create a barrier that prevents moisture penetration. This technique preserves the wood's natural beauty while enhancing durability.

Texture Brossée Ultra Douce Silk Touch

Brossage au fil de soie protège la couche de bois en évitant les entailles profondes, permettant ainsi à la finition de combler les petites cavités et de créer une barrière contre la pénétration de l'humidité. Cette technique préserve la beauté naturelle du bois tout en améliorant sa durabilité.



Natural Edge Etching Technology

Unlock nature's beauty with our Natural Edge Etching Technology. This specialized process subtly removes irregular pigments and soft fibers, enriching the wood's texture and revealing more natural, vibrant tones for an authentic, hand-finished look.

Technologie de Gravure des Bords Naturels

Révélez la beauté du bois avec notre Technologie de Gravure des Bords Naturels. Ce procédé spécialisé élimine subtilement les pigments irréguliers et les fibres molles, enrichissant la texture du bois et révélant des teintes naturelles et éclatantes pour un aspect authentique et fait main.



StabiliCore Drying Process

Our exclusive StabiliCore Drying Process guarantees unmatched stability. A computer-controlled balancing system meticulously stabilizes each veneer, followed by manual moisture calibration to ensure long-lasting, dimensionally stable flooring.

Processus de Séchage StabiliCore

Notre processus exclusif de Séchage StabiliCore assure une stabilité inégalée. Un système d'équilibrage contrôlé par ordinateur stabilise minutieusement chaque placage, suivi d'un calibrage manuel de l'humidité pour garantir un revêtement dimensionnellement stable et durable.



C.A.S.T (Color-Activate Stain Technology)

Our advanced Treffert finish enhances the wood's vivid, natural beauty while minimizing surface impact damage. It provides stronger adhesion and superior protection against surface checking.

C.A.S.T (Technologie de Coloration Activée)

Notre finition avancée Treffert sublime la beauté naturelle et éclatante du bois tout en minimisant les dommages de surface. Elle assure une adhésion plus forte et une protection supérieure contre les fissures de surface.



Luxury Refined 2mm Veneer

Crafted with a premium 2mm wood veneer, Luxury Refined offers exceptional durability and the ability to be refinished for generations. The enhanced grain depth delivers a luxurious feel and timeless elegance.

Placage Raffiné de Luxe 2mm

Fabriqué avec un placage de bois haut de gamme de 2 mm, Luxury Refined offre une durabilité exceptionnelle et la possibilité d'être rénové pendant des générations. La profondeur du grain améliorée confère une sensation luxueuse et une élégance intemporelle.



Long Plank+ Extended Length Boards

Over 50% of planks exceed 75 inches, reducing seams for a seamless, expansive appearance. Perfect for open-concept and commercial spaces, Long Plank+ creates a luxurious, continuous flow.

Planches Longues+ à Longueur Étendue

Plus de 50 % des planches dépassent 75 pouces, réduisant ainsi le nombre de joints pour un aspect homogène et spacieux. Idéal pour les espaces à concept ouvert et les environnements commerciaux, Long Plank+ crée un flux continu et luxueux.



Premium Boreal Timber

Sourced from high-latitude regions, our premium Boreal Timber grows slower, resulting in denser, stronger wood with rich, distinctive grain patterns for unmatched durability and elegance.

Bois Boréal Premium

Issu des régions nordiques, notre Bois Boréal Premium pousse plus lentement, ce qui donne un bois plus dense et plus robuste avec des motifs de grain riches et distinctifs, offrant une durabilité et une élégance inégalées.



TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®

The Crafter Refine collection is a homage to the tranquil beauty and unyielding spirit of nature.



Crafter Refine

Craft your own unique narrative.



ENG2401
WHITE OAK/
CHÊNE BLANC
SEASIDE DUNE



ENG2402
WHITE OAK/
CHÊNE BLANC
SAND CREST



ENG2403
WHITE OAK/
CHÊNE BLANC
SUNLIT CANOPY



ENG2404
WHITE OAK/
CHÊNE BLANC
MEADOW DRIFT

Plank Size 12mm x 190mm x 1900mm R.L.



Color Match Precision Veneer Sorting

Experience flawless color harmony with our exclusive Color Match Precision Veneer Sorting. This advanced process meticulously hand-selects each veneer by its natural base tone, ensuring consistent, authentic, and beautifully balanced color throughout every plank.

Tri Précis des Placages avec Correspondance de Couleur

Découvrez une harmonie parfaite des couleurs avec notre processus exclusif de Tri Précis des Placages avec Correspondance de Couleur. Ce procédé avancé sélectionne méticuleusement chaque placage selon sa teinte naturelle de base, garantissant une couleur cohérente, authentique et parfaitement équilibrée sur chaque planche.



Duratech+ Finish with NanoArmor Protection

Enjoy flooring built to withstand everyday wear with 9 layers of premium German Treffert lacquer. The NanoArmor Wear Layer, enhanced with Nano-Aluminum Oxide (Nano-Al₂O₃), offers superior resistance to scratches, stains, and daily wear.

Finition Duratech+ avec Protection NanoArmor

Profitez d'un revêtement conçu pour résister à l'usure quotidienne grâce à 9 couches de laque Treffert allemande haut de gamme. La couche d'usure NanoArmor, enrichie en Nano-Oxyde d'Aluminium (Nano-Al₂O₃), offre une résistance exceptionnelle aux rayures, aux taches et à l'usure quotidienne.



VitaGuard Advanced Veneer Treatment

Our VitaGuard Advanced Veneer Treatment uses a computer-controlled system of heat, steam, and pressure to stabilize wood fibers, delivering superior durability. This process also reduces mineral stains, resulting in a cleaner, more even base color that enhances stain absorption and overall finish quality.

Traitement Avancé des Placages VitaGuard

Notre Traitement Avancé des Placages VitaGuard utilise un système informatisé combinant chaleur, vapeur et pression pour stabiliser les fibres du bois et garantir une durabilité exceptionnelle. Ce processus réduit également les taches minérales, offrant une couleur de base plus uniforme qui améliore l'absorption des teintures et la qualité générale de la finition.



PureGuard Family & Pet-Friendly Flooring

Certified by FloorScore and compliant with CARB Phase II standards, PureGuard ensures a safer, healthier indoor environment. Our low-emission flooring is designed for families and pets without compromising on style or durability.

Revêtement PureGuard pour Familles et Animaux

Certifié FloorScore et conforme aux normes CARB Phase II, PureGuard garantit un environnement intérieur plus sûr et plus sain. Notre revêtement à faibles émissions est conçu pour les familles et les animaux, sans compromis sur le style ni sur la durabilité.



CARB/EPA COMPLIANT
Products made using composite wood materials are CARB 931.20 Phase 2 and EPA 40 CFR 770 compliant.

CONFORME AUX NORMES CARB/EPA
Les produits fabriqués à partir de matériaux en bois composite sont conformes aux normes CARB 931.20 Phase 2 et EPA 40 CFR 770.



Natural characteristics and colour variations are to be expected with this type of product. Scan the QR Code for more details.
Les produits possèdent de nombreuses particularités naturelles et variations de couleur. Numérissez le code QR pour en savoir plus.



www.twelveoaks.ca

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®

The Crafter Refine collection is a homage to the tranquil beauty and unyielding spirit of nature.

Crafted to bring the outdoors into your home, this collection captures the sensory experience of stepping into untouched landscapes—where every detail tells a story, and every surface carries the mark of time and nature's artistry. Each plank is uniquely hand-selected and meticulously inspected, reflecting a commitment to unmatched craftsmanship and quality.



CRAFTER Refine

Each color within the Crafter Refine collection reflects a unique element of the natural world, offering not just flooring, but a connection to the moments that inspire stillness and awe. The Crafter Refine collection is more than a range of flooring—it is a curated experience designed to transform your home into a reflection of the natural world. Each plank is a canvas stained with the hues of untamed beauty, celebrating the landscapes that ground us and inspire us to live authentically. With its wide, commanding planks and modern finishes, the Crafter Refine collection invites you to bring these stories into your living space. It's a celebration of nature's elegance, crafted for the way you live.



△ White Oak / Chêne blanc-Seaside Dune | **ENG2401**



△ White Oak / Chêne blanc-Sand Crest | **ENG2402**



△ White Oak / Chêne blanc-Sunlit Canopy | **ENG2403**



△ White Oak / Chêne blanc-Meadow Drift | **ENG2404**